
 

Protokoll fört vid medlemsmöte BK Xet   

 

Protokoll nr 1/2023, omfattar: §1 – §9               Plats: Bowlinghallen  

Datum: 2023-02-09   kl 13.00                     

Närvarande:  Hans Andersson ordförande,  Bengt-Olof Lundström, kassör,            

Marie-Louise Hoff sekreterare, Inga Lindroth, ledamot samt  25 medlemmar enligt 

bifogad närvarolista 

________________________________________________________ 

 

§1 Öppnande 

Hans Andersson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Dagordning 

Förslag till dagordning godkändes.  

 

§3 Justerare 

 Astrid Hovdebo och Rolf Eriksson valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna   

 

§5 Ekonomi 

Bengt-Olof Lundström meddelade att vi kommer att gå minus under året. 

Just nu har vi 66 betalande medlemmar. Bra om alla kan försöka värva nya medlemmar 

 

§6  Rapporter 

-     betalning matcher:  fr o m 22 10 05 godkänns betalning 80kr vid hemmamatch        

       för Gävle 1:an och 2:an, även reserv betalar              

- Tröjor:  styrelsen undersöker inköp av kompletterande blå tröjor, rapport vid 

årsmötet 

Klubbtröjan behöver inte användas vid spel torsdagar då vi har en del nya 

medlemmar, ev ändring till hösten 

- Tisdagar/torsdagar: Beslutades att vid spel på tisdagar och torsdagar måste man 

infinna sig senast 15 minuter före speltid 

- Hemsida:  hemsidan fungerar, de som får dubbla meddelanden kontakter 

webbansvarige Kjell Holmberg för hjälp  

Beslutades att medlemsprotokollen läggs ut på hemsidan 

 

 

 



- Alliansen: enligt uppgift har Alliansen skulder för hyror och till 

skattemyndigheten.  

- I Alliansens styrelse bör ordförandena från BKXet och Delta vara självklara.         

- Handicap:  Beslutades att nya handicaputräkningen fortsätter med perioderna 

v 45 – 8 och v 10 – 43. Handicap ändras till nästa omgång om man höjer eller 

sänker med 6 poäng/serie. 

 

§7  Skrivelser 

Fanns inga 

 

§8     Övrig 

Arvode för styrelsearbete samt höjning av medlemsavgiften till 200 kronor/år 

diskuterades. Frågorna och beslut kommer att tas på årsmötet.   

 

Respektera allas spelutrymme på våra banor 

 

§9  Mötet avslutas 

Hasse tackade och mötet avslutas. 

………………………………………………… 

 

 

 

Marie-Louise Hoff  Hans Andersson 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

 

 Astrid Hovdebo                Rolf Eriksson  

 Justerare                          Justerare                                         

 

         

   

 


